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Geachte leden van het college, 
 
In het Noord Hollands Dagblad van 11 februari jl. werd een artikel gepubliceerd over een bezoek aan het 
in aanbouw zijnde datacenter op Venster West en een bezoek aan Microsoft. 
Het artikel beschrijft onder andere: ”Zo zijn de kleuren van het exterieur afgestemd met het 
gemeentebestuur.” 
 
Vraag 1. 
Zijn deze kleuren van het nu in aanbouw zijnde datacenter op Venster-West  inderdaad afgestemd met 
het gemeentebestuur? Zo ja met wie dan?  
En welke mogelijkheden had uw college om te sturen op ruimtelijke kwaliteit (in brede zin) bij het nu in 
aanbouw zijnde datacenter op Venster West? 
 
Rondom het staken van het Gebiedsplan in 2020 (motie 2020-02) en de raadsbehandeling van het 
bestemmingsplan uitbreiding Agriport A7 deelgebied B1 in 2021 is uitgebreider gesproken over de (zorg 
voor) landschappelijk inpassing van bedrijventerreinen. 
Voor het bestemmingsplan uitbreiding Agriport A7 deelgebied B1 is daarom ook een beeldkwaliteitsplan 
opgesteld (bijlage 2 van de toelichting van dit plan). 
 
Vraag 2. 
Op welke manier kan de gemeente straks een bouwplan beoordelen op ruimtelijke kwaliteit op basis van 
dit vastgestelde beeldkwaliteitsplan? 
 
Tegelijkertijd constateren wij dat in grote delen van Hollands Kroon sinds 2013 geen welstandstoetsing 
meer geldt ten gevolge van eerder experiment en gemaakte keuzes. Omdat de maat en schaal van XXL -
bedrijfsgebouwen, zoals datacenters, juist vanwege maat en schaal een groot effect heeft op de kwaliteit 
van de leefomgeving is het zaak om ook extra aandacht te besteden aan ruimtelijk kwaliteit van het 
ontwerp vooraf. 
 
Ook de provinciaal adviseur Ruimtelijke Kwaliteit riep ons eerder al op om meer aandacht te besteden 
aan ruimtelijke kwaliteit. ‘Schrijnend’ noemde hij de aanblik vanaf de A7. Ook daagde hij de raad uit om 
plannen te maken die tot de verbeelding spreken. En dat gold voor grootschalige ontwikkelingen én voor 
kleine ontwikkelingen. Zijn oproep was erop gericht aandacht te besteden aan ruimtelijke kwaliteit en te 
komen tot plannen die het landschap verrijken zoals de Cono Kaasfabriek in Beemster dat vanuit een 
architectonische visie zorgvuldig is uitgewerkt en afgestemd. 
 
Voor ontwikkelgebieden zoals Elshof-Zuid en Robbenplaat is oorspronkelijk een beeldkwaliteitsplan 
vastgesteld.  
 



 

 
 
 
 
 
Nu zijn dit echter gebieden geworden waarvoor in Hollands Kroon geen welstandeisen gelden! 
 
Vraag 3. 
Hoe draagt de gemeente zorg voor ruimtelijke kwaliteit in de zin van borging van de ambities die de Raad 
in beeldkwaliteitsplannen heeft neergelegd? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie SHK,       Namens de fractie OHK, 
Kitty Pronk-Heisen, fractiesecretaris    Alexander Bügel, fractievoorzitter 
Contactpersoon: Pim de Herder 
 
 
 
 


